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Emlékeztető 
MOFT elnökségi ülés 

2021.07.29. 

 

Az ülésen részt vevők: 

 Sebestyén Klára (elnök) – szavazati jog 

 Pesznyák Csilla (elnökségi tag) – szavazati jog  

 Simon Mihály (elnökségi tag) – szavazati jog 

 Elek Richárd (Felügyelő Bizottság elnöke) 

 Herein András (pénztáros) 

 Kolozsi Zoltán (titkár) 

 

Napirendi pontok: 

1. 2021-es MOFT Szimpózium őszi szervezésének előkészületei 

2. 2022-es MOFT Kongresszus  

3. Aktuális Társasági ügyek 

4. Együttműködés nemzetközi szervezetekkel 

5. Egyebek 

 

Az ülés kezdetére minden meghívott megérkezett. A napirendhez nem érkezett kiegészítés az ülést 

megelőzően. Az ülés kezdetén a megjelentek módosítás nélkül elfogadták a napirendet. Az ülés 

során a napirendi pontokat sorrendben tárgyaltuk: 

1. 2021-es MOFT Szimpózium őszi szervezésének előkészületei 

Pesznyák Csilla javasolta, hogy a szimpózium ne szeptemberben legyen, mert abban a hónapban 

több Kongresszus is lesz (MST, ELFTSV). A MOFT idei szimpóziumának szerinte egy pénteki 

napon kellene lennie november környékén, Budapesten, amivel egyetértettek az egybegyűltek. A 

COVID-19 járványhelyzet miatt viszont a továbbra is bizonytalan, hogy lehet-e majd tartani 

szimpóziumot személyes megjelenéssel, vagy idén is csak online rendezésre lesz lehetőség. Emiatt 

a vezetőség eldöntötte, hogy a Szimpózium szervezésének kezdését átrakják szeptember végére. 

2. 2022-es MOFT Kongresszus 

Az előző ponthoz hasonlóan a 2022-es év is bizonytalan a járványhelyzet miatt. Kolozsi Zoltán 

ismertette, hogy a gyulai helyszínű kongresszus vázlata (hotel, konferenciaterem, szabad 

programok) már rendelkezésre áll a 2020-as elhalasztott esemény kapcsán. Ezt bármikor elő lehet 

venni, de a hotelnek 3-4 hónappal előtte jelezni kell a szándékunkat. A Vezetőség úgy döntött, hogy 

télen visszatér a Kongresszus szervezésének a kérdésére. 

 

3. Aktuális Társasági ügyek 

Pesznyák Csilla ismertette, hogy 3 új BME-s diák lépett be a Társaságba. Herein András majd 

elküldi a jelentkezési lapokat Kolozsi Zoltánnak iktatásra, és tagnévsor frissítésre. A Vezetőség 

döntött egy új tagdíj egyenleg körlevél kiküldéséről, melyben nyomatékosításra kerül, hogy ez a 

második felszólítás a befizetésre. A fizetés hiánya kizárást von maga után. Elek Richárd ismertette, 
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hogy az Alapszabály megengedi, hogy elektronikus úton történjen a felszólítás. Kolozsi Zoltán 

elküldi a körlevél tervezetet Vezetőségnek a kiküldés előtt jóváhagyásra. 

 

4. Együttműködés nemzetközi szervezetekkel 

Herein András ismertette, hogy az IOMP tagdíj átutalásra került. Az EFOMP felé viszont még nem 

történt meg. A vezetőség úgy döntött, hogy ez az EFOMP által küldött újabb emlékeztető üzenet 

után fog megtörténni. 

Az IOMP oldalán frissíteni a hazai orvos fizikus helyzetét. Továbbá a Pesznyák Csillát megkérték, 

hogy dokumentáljuk, és rendszerezzük a magyarországi orvosi fizikus képzési rendszer struktúráját. 

Az ehhez szükséges dokumentumokat Pesznyák Csilla átküldi Kolozsi Zoltánnak.  

5. Egyebek 

Herein András ismertette, hogy a Varian még mindig nem küldte el a 2020-as online Szimpózium 

szponzori hozzájárulását. A Vezetőség megegyezett, hogy emlékeztetik a Variant erről.  

A Szimpózium szervezése miatt szeptember végén újabb Elnökségi ülést szavazott meg a 

vezetőség. 

 

Sebestyén Klára mindenkinek megköszönte a részvételt, és egyéb kérdés hiányában bezárja az 

elnökségi ülést. 


